

# Curriculum Vitae Stefanie Eifler (dt.)

Studium der Soziologie, Psychologie und Erziehungswissenschaften an den Universitäten Bonn, Köln und Bielefeld (1988 - 1994).

Promotion (1997) und Habilitation (2004) an der Fakultät für Soziologie der Universität Bielefeld.

Forschungsaufenthalte an den Universitäten Warschau und Essex, Colchester.

Wissenschaftliche Mitarbeiterin, wissenschaftliche Assistentin und Hochschuldozentin in der Experimentellen Sozialpsychologie, den Methoden der empirischen Sozialforschung und dem Praxisschwerpunkt Soziale Probleme und Problemintervention an der Fakultät für Soziologie der Universität Bielefeld (1994-2009).

Lehrstuhlvertretungen an den Universitäten Konstanz, Halle-Wittenberg und Gießen im Bereich Methoden der empirischen Sozialforschung und Statistik.

Professorin für Quantitative Methoden in den Sozialwissenschaften an der Universität Halle-Wittenberg (2009-2013).

Seit 2013 Professorin für Soziologie und Empirische Sozialforschung an der Katholischen Universität Eichstätt-Ingolstadt.

# Curriculum Vitae Stefanie Eifler (en.)

Studied sociology, psychology, and education at the universities of Bonn, Cologne, and Bielefeld (1988–1994).

Doctoral degree (1997) and habilitation (2004) at the Faculty of Sociology at the University of Bielefeld.

Research stays at the University of Warsaw and the University of Essex in Colchester.

Research associate and lecturer in experimental social psychology, methods of empirical social research, and social problems and intervention at the Faculty of Sociology at the University of Bielefeld (1994–2009).

Temporary professorships in the field of methods of empirical social research and statistics at the universities of Konstanz, Halle-Wittenberg, and Giessen.

Professor of Quantitative Methods in the Social Sciences at the University of Halle-Wittenberg (2009–2013).

Since 2013: Professor of Sociology and Empirical Social Research at the Catholic University of Eichstätt-Ingolstadt.